
 KRISTIJAN JELIĆ:  

- Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, zamjenici, kolegice i kolege,  

evo moje pitanje i apel je upućen gradonačelniku, gospodinu Tomaševiću, a tiče se 

smanjivanja sredstava za javne potrebe u sportu.  

Naime, prošli tjedan kao što ste čitali u medijima Zagrebački sportski savez je dobio prijedlog 

proračuna umanjen između ostaloga za 20 milijuna kuna za gradske sportske saveze a svi znamo 

da je i s prijašnjim iznosom, savezi i gradski klubovi su jedva pokrivali prvih osam mjeseci 

svog djelovanja pa je upitno njihovo daljnje djelovanje. Zatim smanjuje se budžet za održavanje 

sportskih objekata a svi znamo da su pojedini sportski objekti u dosta lošem stanju, primjerice 

naš najveći objekt Dom sportova gdje već godinama prokišnjava krov. Smanjuju se i sredstva 

namijenjena vrhunskim sportskim klubovima s 15 na 10 milijuna a prije dvije godine taj iznos 

je bio i 30 milijuna. Nadalje smanjuje se iznos budžeta i za vrhunske sportske priredbe s 20 na 

10 milijuna. Taj dio čak i mi u HSLS-u pozdravljamo pogotovo ako se tiče smanjenja za našu 

Snježnu kraljicu jer nažalost otkad nema Kostelića to se svelo na jedan privatni party određenog 

broja odabranih ljudi.  

Moram vas upozorit da i prema zadnjim istraživanjima koje je objavio Hrvatski zavod 

za javno zdravstvo svako treće dijete ima prekomjernu tjelesnu težinu. Ministarstvo zdravstva 

je primjerice prepoznalo taj problem debljine i započelo s izradom akcijskog plana za 

prevenciju debljine. Pokrenuta je inicijativa i Ministarstva turizma i sporta gdje se traži 

povećanje satnice tjelesnog odgoja i zdravstvenog odgoja a Grad Zagreb smanjuje sredstva za 

promicanje sporta i zdravlja. Nije dvojbeno da postoje  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

dubioze u gradskom proračunu pa su uštede stvarno bile doista očekivane ali vas molim 

u ime svih sportaša Grada Zagreba da to ne bude preko leđa sportskih klubova  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče, završavajte misao.  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  

- jer ako je nešto u našem gradu i u našoj domovini to je sport.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba, gospodin Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Što se tiče Prijedloga proračuna za sljedeću godinu on će bit poslan u proceduru negdje 

oko 15. studenoga. Tada ćemo prikazati cijeli proračun za Grad Zagreb koji će svakako imat, 

morat imat smanjenje redovnih troškova s obzirom na cjelokupnu situaciju o čemu bi rek'o 

nešto malo više kasnije. Koji je zapravo dug koji smo naslijedili i koje su mjere koje moramo 

poduzet sljedeće godine da ga stabiliziramo a onda ga počnemo smanjivat.  

A što se tiče konkretnih brojki neke od tih brojki su točne, neke nisu. Znači sad puno je 

tu isto tako dezinformacija u medijima i jednostavno kada bi doš'o svaki dan ići demantirati šta 

jesu uopće u Prijedlogu proračuna koji će na kraju se isto tako vidjet, koji će bit finalni pošto 

će se on modificirat i usklađivat s obzirom na sve druge još varijable, pošto govorimo o 27 

ureda i 340 proračunskih korisnika, tako da ne mislim do tada, do 15.11. dok ne predstavimo 

javnosti komentirati konkretne brojke. Ali kažem, čak i neke od ovih koje ste vi iznijeli nisu 

točne. I postoji puno dezinformacija koje idu u javnost vezano za različite urede, ne samo za 

sport nego bilo je nešto i oko nacionalnih manjina itd.  



Tako da u svakom slučaju dobit ćete pisani odgovor al' tada ćete već, 15. studenoga 

uostalom imati cijeli proračun. Krenut će u proračunsku proceduru, moći ćete o njemu 

raspravljati na odborima, moći ćete davati amandmane. U svakom slučaju mi ćemo prezentirati 

zašto je proračun takav kakav je u cjelini, jer mi u cjelini moramo gledati grad i kako ga 

razvijamo a ne samo po konkretnim uredima. Ali trudit ćemo se uvijek da što više kapitalnih 

investicija prebacimo na EU fondove i da ako i smanjujemo negdje sredstva da pojačamo 

kontrolu tako da se ta sredstva koriste optimalno. Doista na kraju da budu u korist građana grada 

Zagreba, a ne samo da se dodjeljuju pa onda je slaba kontrola kako se troše  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i na kraju je efekt upitan.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniku.  

Zastupnik Jelić tražio je dodatno objašnjenje. Izvolite zastupniče.  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  

- Čak nije ni dodatno objašnjenje nego pojašnjenje moga pitanja. Naime ja sam rek'o na 

početku da nije samo pitanje nego apel. Rek'o sam ima jako puno tu stavaka…  

Ispričavam se, toliko sam se navikao na masku da nit ne primijetim da je imam.  

Rek'o sam moj apel i u onim svim stavkama bez obzira kojeg su one iznosa, na kraju 

krajeva radi se o prijedlogu kao što ste i vi sami rekli, da se vodi računa prvenstveno o savezima 

i klubovima. Da se tu, rek'o sam i naravno da se očekuju uštede, svi znamo u kakvoj je situaciji 

gradska blagajna, ali da imamo na umu, opet ponavljam, znači da je više od 1/3 nažalost naše 

djece pretilo a i neki stariji. Evo nažalost evo i ja se ubrajam u tu, u tu grupu tako da i ja bi 

trebao malo češće se bavit sportom. Bavim se koliko mogu, al' evo još jednom apeliram i 

ponavljam znači da te uštede, da zadnja crta obrane budu doista naša djeca, klubovi i savezi a 

da budu veće uštede kao što sam rek'o primjerice na nekim možda većim priredbama, jednu 

sam i spomenuo jer doista to više nema nikakve značajnije uloge za Grad Zagreb. Hvala vam.  

 


